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برنجتا20درصدارزانمیشود

وزیر جهاد کشاورزی با انتقاد از رفتار برخی 
پرسنل وزارتخانه اش گفت: متاسفانه برخی افراد 
به بهانه هایی ارباب رجوع را تلکه می کنند و تیغ 

می زنند.
محمود حجتی در هفتمین گردهمایی سراســری 
کشت محصولات زراعی سال 98 - 99 اظهار کرد: نباید 
نسبت به ارباب رجوع و کشاورزان سخت گرفته شود و 
باید مقررات زدایی در این خصوص صورت گیرد و الکی 
به مردم نگوییم که بروید و بعدا بیایید و به اصطلاح وی 

را سرکار بگذاریم!
وی کــه خطاب بــه همکاران خــودش در وزارت 
جهادکشــاورزی صحبت می کرد گفت: من مشــاهده 
کرده ام که از پرورش دهندگان شــترمرغ خواســته اند 
کــه برای گرفتن مجوز، تعهــد محضری دهند که نیاز 

به آب ندارند!
حجتی گفت: برخی به دنبال آن هستند که وقتی 
ارباب رجوع به وزارت جهاد کشاورزی مراجعه می کند 
چگونه به او نه بگویند و یا او را ســرکار می گذارند این 

درحالی است که حل مشکلات مردم عبادت است.
ارباب رجوع را تیغ می زنند

وی اظهار داشت: وقتی که کار مردم انجام نمی شود و 
به طور مرتب کارشان را به عقب می اندازند این به معنی 

آن است که ارباب رجوع را در جای دیگر تیغ بزنند. 
وزیــر جهاد کشــاورزی بابیان اینکه از حراســت 
وزارتخانه خواسته تا با تخلفات مذکور برخورد کند افزود: 
به خدا پناه می برم به خاطر وجود این مشکلات و نباید 
اجازه دهیم که برخی افراد متخلف، ارباب رجوع را تیغ 
بزنند و سرکیســه کنند وکارش را به تاخیر بیندازند تا 

بتوانند اقدام ناپسند خود را انجام دهند.
وی در ایــن رابطه از تمام مدیران اســتانی وزارت 
جهادکشاورزی خواست دستیاری ویژه جهت رسیدگی 
به امور مردم تعیین کنند تا علاوه  بر رســیدگی به امور 

مردم بر عملکرد پرسنل نیز نظارت انجام دهند.
حجتی با بیان اینکه متاسفانه موارد تخلف در حال 
افزایش است از مدیران خواست نگذارند این اتفاقات رخ 
دهد و پرسنل را از منجلاب تخلفاتی نظیر تلکه کردن و 

تیغ زدن ارباب رجوع نجات دهند.
حجتی افزود: در صورتی که قرار است کار کشاورزان 
برای صدور مجوز حل شــود همان اول باید حل شود و 
نباید بعد از مانع  تراشی این موانع به نحوی مرتفع شود 
این تاخیر انداختن کارها چه معنی می تواند داشته باشد؟!

 توسعه گلخانه ها در کشورهای همسایه 
چندبرابر ایران

وزیرجهادکشاورزی در بخش دیگری از اظهاراتش 
با بیان اینکه در توســعه ایجاد محصولات گلخانه ای در 
مقایســه با ظرفیت هایی که در کشــور داریم و حتی 
کشورهای همسایه عقب هستیم افزود: سال گذشته 25 
تا 26 درصد رشد توسعه گلخانه ها را در کشور داشتیم 
اما با این وجود تازه به 15 هزار هکتار رسیده ایم که این 
رقم در کشور همسایه مان ترکیه 70 هزار هکتار است و 
در یک استان کشور چین تنها 435 هزار هکتار گلخانه 

ایجاد شده است.
وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه باید به دو موضوع 
آب و خــاک به طور همزمان توجه کرد گفت: توســعه 
گلخانه ها منجر به آن می شــود که مصرف آب تا 85 و 
90 درصد کاهش یابد و در هر هکتار 10 نفر اشتغالزایی 

مستقیم ایجاد می شود. همچنین توسعه گلخانه ها منجر 
به اشتغالزایی در لایه های پیشین و پسین می شود.

حجتی یادآور شد که تولیدات گلخانه ای ما در کشور 
پاسخگوی تقاضای موجود در کشور های همسایه نیست 
و هنوز ظرفیت های بســیار زیادی برای افزایش سطح 

زیرکشت محصولات گلخانه ای وجود دارد.
وی گفت: بعــد از اینکه بانک ها تســهیلات را به 
گلخانه داران می دهند در کمتر از 6 تا 8 ماه فعالیت آنها 

به مرحله تولید می رسد و بسیار بهره ور است.
 پتروشیمی ها در قبال کشاورزان 

کم لطفی می کنند
وی با اشاره به مشــکلات تامین کود و سم گفت: 
پتروشیمی ها بی مهری هایی برای ارائه کود به کشاورزان 
داشــته اند اما بر اساس پیگیری هایی که از دوستانم در 
پتروشــیمی ها انجام داده ام و قولی کــه دولت در این 
خصوص داده اســت امیدوارم که کم کاری هایی که تا 

امروز انجام شده جبران شود.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: اگر گفته می شود فلان 
شــبکه مدرن در کشور توسعه یافته است سیستم های 
نوین آبیاری صددرصد افزایش یافته و به مرز 2 میلیون 
هکتار رســیده و تجهیز و نوسازی در اراضی کشاورزی 
افزایش یافته باید اثرات آن نیز در محصولات کشاورزی 
مشخص شود که شرط این امر تامین به موقع نهاده ها 

و انجام نظارت های لازم است.
خوداتکایی دانه های روغنی 

به 16 درصد رسید
حجتی ادامــه داد: در ارتباط بــا دانه های روغنی 
وابستگی زیادی به خارج از کشور داریم اما با این وجود 

از 5 تا 6 درصد خوداتکایی به 16 درصد رسیده ایم که 
در مقایسه با تقاضای موجود در کشور بسیار اندک است.

وی گفت: وابستگی به دانه های روغنی علاوه  بر اینکه 
در بخش تامین روغن ما را وابســته می کند در بخش 
کنجاله نیز که نیاز صنایع دام و طیور است نیز وابستگی 
به همراه دارد از این رو افزایش تولید دانه های روغنی به 
طور جد در دستور کار جهاد کشاورزی قرار گرفته است.

وی در ادامه خطاب به معاونین و روسا و مسئولان 
حاضر در جلســه گفت: رسالت تاریخی برعهده ما قرار 
گرفته است که این مسئولیت در واقع لطف خداوند است 

که بر گردن ما قرار دارد.
وزیر جهاد کشاورزی افزود: وقتی گفته می شود تولید 
محصولات کشاورزی 26 درصد در مقایسه با سال 92 
رشد داشته است این در واقع لطف خداوند است اما باید 

با سرعت بیشتری جلو برود.
می توانیم به اندازه نیازمان 

محصولات کشاورزی ایجاد کنیم
به گزارش تسنیم، حجتی با اشاره به مسائل مربوط 
به تامین آب و خشکسالی در کشور گفت:  بروید مشاهده 
کنید که آبا و اجداد ما چه کارهایی تنها در بخش قنوات 
انجام داده اند این همت در شرایطی انجام شده که ما به 
ابزار محدودی دسترسی داشته ایم اما در بخش مهندسی، 
طراحی اجرای نقشــه و دقت عمل فعالیت های بزرگی 
در آن زمان انجام شــده است. وی افزود: درست است 
که در گذشــته جمعیت ما کم بوده اما اکنون به ابزار و 
تکنولوژی هایی دسترسی داریم که می تواند تولید ما را 
به اندازه کافی و حتی بیشــتر از نیاز افزایش دهد اما ما 

به اندازه نیاز از تجهیزاتمان استفاده نکردیم.

حجتی:

برخیپرسنلوزارتکشاورزیمردمراتلکهمیکنند

گفت:  اسلامی  انقلاب  مستضعفان  رئیس بنیاد 
اهدای بیش از ۸۴ هزار تن ســیمان توسط بنیاد 
مستضعفان به 1۴ استان آسیب دیده از سیل ابتدای 

سال ۹۸ محقق شده است. 
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جــوان، پرویز فتاح از 
اهدای بیش از 84 هزار تن سیمان توسط بنیاد مستضعفان 
به 14 اســتان آسیب دیده از سیل ابتدای سال 98 خبر 

داد و گفت:این مقدار ســیمان به صورت کاملا رایگان و 
در دو مرحله به مناطق آســیب دیده ارسال شده است و 
سیلزدگان استان های گلستان، مازندران، خوزستان، ایلام، 
مرکزی، لرستان، همدان، خراسان شمالی، خراسان رضوی، 
زنجان، اصفهان، فارس، کردستان و قزوین تاکنون از بنیاد 

مستضعفان سیمان رایگان دریافت کرده اند.
او  با اشــاره به اینکه بیشترین سیمان اهدایی بنیاد 

مستضعفان به مردم شریف استان لرستان اختصاص یافته 
است؛ افزود: با توجه به حجم آسیب ها و اعلام نیاز مناطق 
ســیل زده بیش از 22 هزار تن سیمان به استان لرستان 
اهدا شــد و استان خوزســتان نیز با 19 هزار تن دومین 
مقصد ارسال سیمان اهدایی بنیاد مستضعفان بوده است.

رئیس بنیاد مســتضعفان انقلاب اســلامی ادامه داد: 
کارخانه های سیمان تهران، پیوند گلستان، نهاوند، ایلام 

و هگمتان، ســیمان مورد نیاز 14 استان هدف را تولید 
کرده اند و در مرحله اول 31 هزار و 755 تن و در مرحله 
دوم 52 هزار 640  تن سیمان به استان های هدف ارسال 

شده است.
فتاح تاکید کرد: بنیاد مســتضعفان به تمام تعهدات 
خــود درخصوص مناطق ســیل زده عمل خواهد کرد و 

جای هیچ گونه نگرانی برای هموطنان عزیز وجود ندارد.

یک اقتصاددان پیشنهاد کرد با یک سوم هزینه واردات پارچه 
مشکی می توان خط تولید داخلی را تقویت کرد.

وحید شقاقی شهری با بیان اینکه قاچاق پوشاک به ویژه پارچه مشکی 
این روز ها به یک معضل اساسی تبدیل شده است افزود: یکی از مصرف 
کنندگان پارچه مشــکی ما ایرانیان هســتیم که طی سال های گذشته 
میلیارد ها دلار هزینه صرف وارداتش کرده ایم در حالی که با یک ســوم 

این هزینه می توانستیم تولیدات داخلی پوشاک مشکی را تقویت کنیم.
وی ادامه داد: پوشیدن لباس مشکی در ایام محرم یکی از رسوم ماست 
اما جالب اســت که واردکننده این کالا ما هستیم و آنها که این رسوم را 

ندارند، صادرکننده اند.
رئیس اتحادیه پیراهن دوزان و پیراهن فروشان گفت: کمبودی برای 
تولید و تامین پارچه مشکی در ماه محرم و صفر وجود ندارد و از سه ماهه 

پیش پیراهن های مناسب برای این ایام آماده شده است.
رئیس اتحادیــه پیراهن دوزان و پیراهن فروشــان هم در گفت وگو 
با باشــگاه خبرنگاران جوان، با اشــاره به آخرین وضعیت عرضه پارچه و 
پیراهن مشکی در ایام محرم، تصریح کرد: کمبودی برای تولید و تامین 
پارچه مشــکی در ماه محرم و صفر وجود ندارد و خرید پارچه برای ایام 
محرم از ســه ماهه گذشته شروع و از آن زمان پیراهن های مناسب برای 

این ایام دوخته شده است.
حسن کوچکی افزود: با توجه به اینکه دلارنیمایی در سه ماه گذشته 
قیمت صعودی داشته لذا ممکن است در این ایام قیمت پیراهن افزایش 
داشــته باشــد و تا زمانی که جنس جدیدی در بازار وارد نشده، قیمت 
پیراهن ثابت خواهد ماند اما اگر واردات داشته باشیم ممکن است قیمت 

پیراهن کاهش داشته باشد.
او درباره کیفیت تولید داخلی گفت: در گذشته تولید داخل کیفیت 
بالایی نداشــت اما با توجه به هزینه کرد خوب تولید کنندگان، کیفیت 

اقلام ایرانی افزایش پیدا کرده است.
 همچنین یک نماینده مجلس شــورای اسلامی، با اشاره به آغاز ماه 
محرم و افزایش تقاضای مردم برای خرید پارچه های مشــکی، افزود: از 
نظر تولید و توزیع پارچه های مشکی در کشور هیچ محدودیت و مشکلی 

نداریم چرا که این پارچه ها در داخل تولید می شود.
عبدالله رضیان ادامه داد: 95 درصد پارچه و البسه مشکی و چادر های 
مشکی موجود در بازار، خارجی است و این موضوع به دلیل کمبود فناوری 

تولید کالا های مرغوب در کشور است.
همچنین حائری؛ عضو هیئت مدیره جامعه متخصصین نساجی ایران 
گفت: سالانه  حدود 100 تا 120 میلیون دلار پوشاک مشکی وارد کشور 
می شود؛ که با این مبلغ می توانیم یک خط تولید 10 میلیون متری پوشاک 

مشکی راه اندازی کنیم.
گفتنی است، استفاده از چادر و عبای مشکی زنانه، در تمام کشورهای 
اســلامی و حتی در بین اهل تســنن، رواج دارد و مختص ایران نیست، 
اما کشورهای اسلامی از جمله ایران، بیشتر نیاز خود به این کالا را وارد 

می کنند که باید تولید، جایگزین شود.
در سال 97، معادل 14 هزار و 205 تن پارچه چادر مشکی به ارزش 
86 میلیون و 538 هزار دلار وارد کشور شده و معادل چهار هزار و 640 تن 
پارچه چادر مشکی به ارزش 16 میلیون و 752 هزار دلار صادر شده است.

یک اقتصاددان پیشنهاد کرد
 تقویت تولید داخلی پارچه مشکی 

با یک سوم هزینه واردات

رئیس  سازمان مالیات نه تنها فرصت نهایی پزشکان برای اتصال 
به سامانه سازمان مالیات را 15 شهریور و غیر قابل تمدید دانست، 
که تأکید کرد تا پایان شهریور اسامی 15 تا۲۰ صنف دیگر که باید 

به سامانه مالیاتی متصل شوند را اعلام خواهد کرد.
امیدعلی پارســا، در گفت و گو با خبرگزاری مهر، اظهار داشت: تمام 
حرف و مشاغل باید برای تمام معاملات کالا و خدمات در سراسر کشور 

به سامانه فروشگاهی متصل شوند تا شفاف سازی صورت گیرد.
وی ادامه داد: در گام های نخســتین مطابق با آنچه که قانون گذار در 
بودجه امسال حکم کرده بود، باید از اول سال جاری صاحبان حرف پزشکی 
به ســامانه مذکور متصل می شدند؛ اما با توجه به اینکه هنوز این اتصال 
برقرار نشده است، ما به عنوان متولی امور مالیات کشور باید پاسخگوی 
دستگاه های نظارتی باشیم که چرا با گذشت شش ماه از سال هنوز این 

اتفاق نیفتاده است.
معــاون وزیــر امور اقتصــادی و دارایی افزود: به هر حــال ما زمان 
 ثبت نام پزشــکان در سامانه ســازمان امور مالیاتی را با دو بار تمدید، به 

15 شهریور ماه موکول کردیم و این زمان دیگر تمدید نمی شود.
پارسا در پاسخ به این پرسش که چه تعداد پزشک تاکنون در سامانه 
سازمان امور مالیاتی ثبت نام کرده اند، یادآور شد: عدد نمی گویم اما تعداد 
ثبت نام کنندگان رو به افزایش است؛ به هر حال امیدوارم پزشکان ما در 

این فرصتی که تعیین شده است فرآیند ثبت نام را تمام کنند.
وی همچنین از برنامه ریزی برای اخذ مالیات از مشــاغل دیگر خبر 
داد و تاکید کرد: تا پایان شهریور ماه بین 15 تا 20 صنف دیگر از جمله 
وکلا را که باید به سامانه سازمان امور مالیاتی متصل شوند اعلام می کنیم. 
بر اساس این گزارش، از زمانی که وضعیت مالیات ستانی از صاحبان 
حرف پزشکی زیر ذره بین قرار گرفت و اعلام شد که فرار مالیاتی در این 
حوزه بین 6.5 تا 7 هزار میلیارد تومان است و در سال 97 تنها در حدود 
200 میلیارد تومان مالیات از پزشــکان اخذ شــده است، از انجمن های 
مختلف این قشر گرفته تا سازمان نظام پزشکی در برابر آن جبهه گرفتند 

و تاکید داشتند که پزشکان به اندازه کافی مالیات پرداخت می کنند.
اما این مقاومت ها که با بهانه ها و در قالب های مختلف عنوان می شد 
نتیجه ای نداشــت و سال گذشته در خلال تصویب بودجه سال 98 کل 
کشــور، پزشکان ملزم به نصب پایانه فروشگاهی )دستگاه کارتخوان( در 
مطب ها شــدند تا از این طریق جلوی فرار مالیاتی این قشــر پر درآمد 

جامعه گرفته شود.
در این راستا و پس از تعیین مهلت از سوی سازمان امور مالیاتی برای 
نصب پایانه فروشگاهی که تا تاریخ 23 مرداد ماه در نظر گرفته شده بود، 
شاهد موج انتقادها و مقاومت ها از سوی صاحبان حرف پزشکی بودیم؛ تا 
جایی که رئیس  سازمان نظام پزشکی در قالب نامه ای رسمی اعلام کرد که 
کارتخوان های پزشکان به علت اتصال به سامانه مالیاتی، دارای پیچیدگی 
است و پزشــکان نحوه عملکرد آن را بلد نیستند و تا زمان آموزش باید 

الزام به نصب به تعویق بیفتد!
این بهانه کارســاز شــد و ســازمان امور مالیاتی اعــلام کرد که به 
دلیل آماده نبودن زیرســاخت ها مهلت پزشکان تا 31 مرداد ماه تمدید 
می شود؛ در روزهای منتهی به 31 مرداد بود که سازمان امور مالیاتی بار 
 دیگر به دلیل آنچه که »مشــکلات فنی« خواند، این مهلت را مجدد تا 

15 شهریورماه تمدید کرد.

رئیس  سازمان مالیاتی:
مهلت نصب کارتخوان پزشکان تمدید نمی شود

عضو کمیسیون عمران مجلس:

قیمتمسکنبازهمکاهشمییابد

عضو سابق هیئت مدیره اتحادیه ماهیان سردآبی از سرنوشت 
 نامعلوم ۲.5 تا ســه میلیون یورو ارز دولتی در ماجرای واردات 

تخم چشمزده قزل آلا طی سال گذشته خبر داد.
عمــار صالحی فارســانی در گفت وگو با خبرگزاری تســنیم اظهار 
 کرد: بر اســاس آمار ســازمان دامپزشــکی کشــور 250 میلیون قطعه 
تخم چشمزده ماهی قزل آلا در سال گذشته به کشور آمده، اما برای واردات 
این محصول به جای دو تا 2.5 میلیون یورو حدود پنج میلیون یورو هزینه 

شده و 2.5 تا سه میلیون یورو ارز دولتی در این مسیر گم شده است.
وی با بیان اینکه برای واردات تخم چشــم زده ماهی قزل آلا با ارز 
 دولتی بیش اظهاری صورت گرفته اســت، افــزود: قیمت هر هزار عدد 
تخم چشــمزده 10 الی 13 یورو در سال 96 بوده اما در سال 97 بعد از 
تخصیص ارز واردکنندگان پرفرمهای بالاتری ارایه دادند به طوری که برای 
هزار عدد تخم 25 یورو نشان دادند این درحالی است که در کشور های 

اروپایی قیمت کالاها تقریبا ثابت است و تورمی ندارند.
بنابراین گزارش، ادعای معلوم نبودن وضعیت هزینه کرد 2.5 تا سه 
میلیون یورو ارز دولتی برای واردات تخم چشــمزده، توسط مدیرعامل و 
رئیس سابق اتحادیه سراسری ماهیان سردآبی کشور نیز تایید شده است.

مدیرعامل شــرکت آبــزی اکثیر کوثر همچنین تأکیــد کرد: یارانه 
اختصاصی برای واردات تخم چشمزده را می توان در اختیار تولید کنندگان 
داخلی قرار داد تا از طریق آن اقدام به اصلاح نژاد تولیدات داخلی کرده 

و از واردات بی نیاز شویم.
صالحی فارسانی ادامه داد: با اختصاص ارز به واردات تخم چشمزده 
ماهی قزل آلا در واقع به جای اینکه به تولیدکننده داخلی یارانه داده شود 
یارانه در اختیار تولید کننده خارجی قرار گرفته و در کشورهای فرانسه و 

اسپانیا با پول ایران اشتغال زایی ایجاد شده است.
 وی تصریــح کرد: اختصــاص ارز دولتی به واردات تخم چشــمزده 
قزل آلا موجب از بین رفتن تولید داخلی تخم چشــم زده است؛ تفاوت 
قیمت هر عدد تخم چشم زده با ارز دولتی با نمونه مشابه تولید شده در 

داخل 200 تومان تفاوت دارد.
مدیرعامل شرکت زیر مجموعه سازمان اقتصادی کوثر افزود: در صورتی 
که ارز به واردات تخم چشــمزده اختصاص داده نمی شد بهترین فرصت 
ورود شرکت های خارجی به کشورمان برای انتقال تکنولوژی و تولید در 

داخلی بود زیرا دیگر واردات با ارز آزاد به صرفه نیست.
صالحی فارسانی گفت: هدف افراد معدودی از بین بردن لایه بالایی 
زنجیره تولید ماهی قزل آلا در کشــور است که این امر با اختصاص ارز 

دولتی به واردات اتفاق افتاده است.
وی بیان کرد: اتحادیه ها به کمک ســازمان اقتصادی کوثر می توانند 
ظرف مدت ســه سال ایران را دوباره در تولید تخم چشمزده ماهی قزل 
آلا به استقلال برسانند. ایران قبل از بروز بیماری ها در تولید تخم چشم 
زده ماهی قزل آلا خودکفا بود و حتی صادرات نیز داشت. در صورتی که 
دولــت به واردات، ارز چهار هزار و 200 تومانی ندهد دوباره می توانیم به 

خودکفایی برسیم.

عضو سابق هیئت مدیره اتحادیه ماهیان سردآبی:
 ۳ میلیون یورو ارز دولتی 

در مسیر واردات تخم ماهی قزل آلا گم شد

قیمت بازارقیمت کارخانهنوع خودروردیف
39.681.00047.000.000پراید 1111
37.381.00042.500.000پراید 2131
40.313.00043.000.000پراید 3151
155.000.000171.000.000چانگان4
43.443.00050.500.000تیبا صندوق دار5
55.943.00055.000.000ساینا دنده ای6
63.158.00071.700.000پژو 7405
8SLX 67.880.00081.700.000پژو
65.578.00074.000.000پژو 405 دوگانه سوز9
78.338.00093.000.000پژو پارس10
--پژو پارس TU5 کلاس 1113
67.283.00080.000.000پژو 206 تیپ 122
83.690.00095.000.000پژو 206 تیپ 135
80.213.00095.000.000پژو V8 206 صندوقدار14
15)LX( 66.770.00074.400.000سمند ال ایکس
16EF7 69.773.00081.700.000سمند
88.800.000-سمند دوگانه سوز کلاس 1716
107.000.000-دنا18
130.000.000-تندر پلاس دنده19
96.730.000116.000.000پژو 207 دنده ای20
مزدا213
22H30  75.000.000128.000.000
-103.100.000استپ وی23
158.000.000-  207 اتوماتیک24
114.994.000304.000.000پژو252008
67.203.00076.500.000رانا26

قیمت )به تومان(نوع سکه
4.083.000سکه تمام طرح جدید
4.050.000سکه تمام طرح قدیم

2.112.000نیم سکه
1.302.000ربع سکه
939.000گرمی

410.700هرگرم طلای 18 عیار
نوع ارز

11.440دلار
12.590یورو
13.850پوند

1.988لیر ترکیه
3.159درهم امارات

رئیس  کمیسیون حقوقی اتاق بازرگانی ایران با اشاره به نقاط 
ضعف اساسی لایحه قانون تجارت، تأکید کرد که در تدوین این 
لایحه از اتاق بازرگانی نظرخواهی نشــده  است و اتاق مخالف 

رسیدگی سریع و غیرکارشناسی لایحه تجارت است.
احمــد آتش هوش در گفت وگو با خبرگزاری مهر گفت: این لایحه، 
یک ترجمه از قوانین تجارت یکی از کشورهای خارجی است که متأسفانه 
بومی سازی نشده و تفاسیر بسیار زیادی برای دادگاه ها مطرح نموده که 

پرونده های زیادی را در دادگستری ایجاد خواهد کرد.
وی افزود: اتاق بازرگانی نامه ای به مجلس شــورای اسلامی نوشت و 
آن را به رئیس  مجلس شورای اسلامی رساند و درخواست کرد که بر روی 
این لایحه تأمل کنند و این لایحه را از دستور خارج کنند؛ اما وی اعلام 
کرده که این لایحه از زمان دولت اصلاحات آمده است و سه دولت از آن 

می گذرد و نپذیرفتند که این لایحه به کمیسیون برگردد.
رئیس  کمیسیون حقوقی و حمایت های قضائی و مقرراتی اتاق بازرگانی 
ایران با اشــاره به اینکه قانون فعلی نیز قانونی ناپخته است، تأکید کرد: 
لایحه اصلاح قانون تجارت باید به چالش کشیده شود؛ حقوقدان ها، فعالان 
اقتصادی، تشکل های مربوطه از جمله انجمن حمل ونقل باید بر روی مواد 

این لایحه اظهارنظر کنند تا قانون پخته ای در بیاید.
آتش هوش درباره ایرادات مواد این لایحه ادامه داد: در ماده پنج آن که 
متأسفانه به تصویب رسیده، می گوید »انعقاد قرارداد و ابراز اراده یا هر عمل 
دیگر مرتبط با قرارداد و اثبات آنان نیازمند هیچ تشریفات خاصی نیست. 
این امور به هر وســیله از جمله شهادت شهود قابل استناد است«. یعنی 
من می توانم بگویم با فلان شرکت قرارداد دارم، دو تا شاهد هم به دادگاه 
ببرم و بگویم علیه این شرکت قرارداد دارم. شهادت شهود نیز این روزها 
دلیل و ادله قابل اتکایی نیست. این ها از جمله مواردی است که دستگاه 
قضائی را حتماً با  اشکال و موضوعات جدیدی در آینده مواجه خواهد کرد.

وی با اشــاره به مخالفت اتاق بازرگانی با تصویب سریع این لایحه و 
بدون دقت کارشناسی لازم، تصریح کرد: برای نوشتن این قسمت لایحه، 

از اتاق بازرگانی نظرخواهی نشده  است.
عضو اتاق بازرگانی ایران افزود: ما معتقد هستیم که حتماً باید نماینده 
دستگاه قضائی در مجلس حضور داشته باشد، برای اینکه بتوانند عبارات 
قانون را عبارات موجز و مانع و جامعی کنند که بدین ترتیب، اجازه تفسیر 
از قانون گرفته شود و برای دستگاه قضائی و سیستم قضائی در رسیدگی 

به پرونده های مربوطه مشکل ساز نباشد.
آتش هوش درباره تصویب لایحه تجارت در مجلس شورای اسلامی، 
اظهار داشت: این لایحه با عجله زیاد در حال تصویب است که علت این 
عجله، ماندن بیش از پانزده ســاله این قانون در مجلس است؛ به همین 
دلیل مجلس نیز تصمیم دارد که در ســال آخر فعالیت خود این لایحه 

را تصویب کند.
وی خاطرنشان کرد: برداشت من این است که مجلس می خواهد در 
ســابقه خود ثبت کرده باشــد که قانون تجارت را بعد از هشتاد و هشت 

سال در این مجلس تصویب کرده است.

رئیس کمیسیون حقوقی اتاق:
لایحه قانون تجارت بدون نظرخواهی 

از اتاق بازرگانی تدوین شده است

شاکیان و نمایندگان ســهامداران منطقه ویژه 
اقتصادی جازموریــان از واگذاری غیرقانونی منطقه 
ویژه اقتصادی جازموریان به ســخنگوی یک حزب 

سیاسی انتقاد کردند.
محمدرضا رفیعي جیرفتي یکي از شاکیان این پرونده 
گفت: واگذاری منطقه ویژه اقتصادی جازموریان به سخنگوی 

یک حزب سیاسی غیرقانونی است.
وی افزود: منطقه ویژه اقتصــادی جازموریان با هدف 
 اشتغال زایی، رشد اقتصادی و با سرمایه 10 هزار میلیاردی 
ثبت و تصویب شده است. این منطقه در زمیني به مساحت 
پانــزده میلیــون متر مربع و چند حلقه چــاه عمیق آب با 
مرکزیت جنــوب کرمان و در حوزه فعالیــت منطقه ویژه 
اقتصادی جازموریان در اســتا ن های سیستان و بلوچستان، 

هرمزگان و جنوب کرمان است.
رفیعــي جیرفتي ادامــه داد: منطقه ویــژه اقتصادی،  
منطقه ای اســت که در آن قوانین کسب و کار و تجارت با 
ســایر نقاط کشور متفاوت است و به منظور تشویق برپایی 
کســب و کارها در این منطقه اقتصادی، سیاست های مالی 
تعریف می شــود که این سیاست ها شــامل سرمایه گذاری، 
مالیات، تجارت، ســهمیه بندی، مقررات کاری و گمرکی و 
جذب سرمایه گذار مستقیم خارجی است. سال 1384 بند 
»ج« سیاست های کلی اصل 44 از سوی رهبر معظم انقلاب 
به ســران سه قوه ابلاغ شــد، در این خصوص هزاروپانصد 
هکتار زمیــن و چاه هاي آب منطقه بهادرآباد به دهک هاي 
پایین درآمدي افراد تحت پوشش کمیته امداد، بهزیستي و 
روســتاییان و عشایر جنوب کرمان واگذار شد از این رو کل 

سهام و دارایی های منطقه ویژه اقتصادی جازموریان به مردم 
واگذار شده است. 

وی تصریح کرد: با پیگیری و تلاش اینجانب پیشــنهاد 
ایجاد منطقه ویژه اقتصادی جازموریان در ســال 1384 به 
استاندار وقت ارائه شد و سال 1386 به تصویب هیئت وزیران 
رسید و لایحه آن نیز تقدیم مجلس شد و مجلس هم آن را 
تصویب کرد اما متاسفانه سال 1396 مسئولیت این منطقه 
را به شــرکت ســازمان عمران کرمان دادند. در این رابطه، 
شهریور سال گذشته خبرگزاری آنا با انتشار گزارشی درباره 
»رانت 500 میلیون دلاری دولت به سخنگوی کارگزاران« 
نوشــته بود: »بررسی ها نشــان می دهد ســازمان عمران 
 کرمــان در حقیقت یکی از هلدینگ های مؤسســه خیریه 
مولی الموحدین )با محوریت ح. م.( بوده که یکی از اعضای 

اصلی کارگزاران است«.
نماینده ســهامداران منطقه اقتصادی جازموریان ادامه 
داد: از یک سال قبل صدها نفر از سهامداران اصلی و مردم 
بــا وکالت های عادی هر کدام جداگانه از ما خواســتند که 
موضوع را به طور قانونی پیگیری و حقوق تضییع شده شان را 
برگردانیم، ما نیز در این زمینه به دادگاه شکایت کردیم و هم 
اکنون پرونده این موضوع به دادگاه کیفری تهران ارجاع شده 
است. گفتنی است خبرگزاری تسنیم هم سال گذشته طی 
گزارشی نوشت: موضوع اعطای رانت و امکانات غیرمتعارف 
یا فراقانونی به یک دسته از گروه ها و کمپانی های وابسته به 
یک حزب سیاسی فضای وب و شبکه های مجازی، خصوصاً 
توئیتر، را آماج رد و بدل شدن گفت وگوها و اسناد گوناگون 

پیرامون این موضوع قرار داده است.

نمایندگان سهامداران منطقه ویژه اقتصادی جازموریان:

واگذاري غیرقانوني منطقه ویژه اقتصادي جازموریان 
به سخنگوی یک حزب سیاسی 

دبیرکل بنکداران مواد غذایی گفت: با عرضه 
برنج نــو از هفته های آینــده در بازار پیش بینی 
می شود که قیمت برنج 15 تا ۲۰ درصد کاهش یابد.

قاسمعلی حسنی در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران 
جوان، درباره آخرین تحولات بازار اقلام اساســی اظهار 
کرد: با عرضه برنج نو از هفته های آینده در بازار پیش بینی 

می شود که قیمت برنج 15 تا 20 درصد کاهش یابد.
وی با اشــاره به اینکه بازار برنج خارجی در رکود و 
ســکوت به سر می برد، افزود: با توجه به واردات و عرضه 
مناسب برنج خارجی جای هیچ گونه نگرانی مبنی بر نوسان 

قیمت در ایام محرم نیست.
دبیرکل بنکداران مواد غذایی درباره آخرین وضعیت 
بازار حبوبات گفت: با آغاز فصل برداشت و کاهش تقاضا 
برای خرید حبوبات، بازار از ثبات نسبی برخوردار است.

حســنی ادامــه داد: با حــذف ارز 4200 تومانی و 
اختصــاص ارز نیما به واردات، نرخ چای خارجی 100 تا 
120 درصد در بازار افزایش یافته است که با وجود افزایش 
غیرمنطقی قیمت، سازمان حمایت و ستاد تنظیم بازار باید 

وارد عمل شود و تکلیف مصرف کنندگان را مشخص کند.
وی با اشاره به اینکه کمبودی در عرضه قند و شکر 
وجود ندارد، بیان کرد: هم اکنون شکر با نرخ مصوب در 
تمامی فروشگاه ها توزیع می شود و در صورت فراوانی شکر 

در انبارها، محدودیتی در توزیع قند وجود ندارد.
دبیرکل بنکداران مواد غذایی با اشاره به اینکه التهاب 
بازار شــکر فروکش کرده است، افزود: با توجه به ذخایر 
شــکر مانده در انبار ها و توزیع سهمیه ای دیگر خبری از 
نوسان قیمت محصول در بازار نیست که با استمرار توزیع 
شــکر سهمیه ای هیچ گونه افزایش قیمت در بازار محرم 

متصور نیستیم.
حســنی، نرخ دولتی هر بســته 900 گرمی شکر را 
چهار هزار و هر کیلو شکر فله را 3400 تومان اعلام کرد.

وی قیمــت اقــلام اساســی در ایــام محــرم را 
پیش بینــی کــرد و گفت: بــا توجه بــه کاهش قدرت 
خریــد افراد، رکــود و آرامش حاکم بر بــازار و فراوانی 
 جنــس در انبار ها هیچ گونه تنــش قیمت در ایام  محرم 

را نخواهیم داشت.

عضو کمیسیون عمران مجلس با اشاره به کاهش 
۷۰ درصدی معاملات مسکن در تهران، کاهش بیشتر 

قیمت ها را در بازار مسکن پیش بینی کرد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، مجید کیانپور با اشاره به 
این که در حال حاضر میزان معاملات مسکن به پایین ترین 
حد خود رســیده است، گفت: طبق آمارها خرید و فروش 
نســبت به ســال های گذشــته بیش از 70 درصد کاهش 

یافته است.
وی اظهــار کرد:  کاهــش معاملات مســکن نتایج و 
پیامدهای مثبت و منفی را به دنبال داشته است، به طوری 
که با کاهش نرخ خرید و فروش مسکن، عملا تقاضا کاهش 
یافته و به تبع آن قیمت ها نیز پایین آمده است. با کاهش 
معاملات مســکن، سازندگان در این شرایط انگیزه ای برای 
تولید مسکن های جدید ندارند، چون بازار در وضعیت رکودی 
قرار دارد. این نماینده مجلس با اشاره به این که در شرایط 
رکود تولید مسکن کاهش یافته و خریداران و فروشندگان 
رغبتی برای معامله ندارند، افزود: قیمت مسکن باید بیش 
از پیش روند کاهشی داشته باشد و انتظار است که نرخ بازار 

مسکن باز هم در مسیر نزول قرار گیرد.
بر اساس این گزارش، مطابق آمار وزارت راه و شهرسازی 

طی مردادماه امسال در تهران دو هزار و 931 فقره قرارداد 
مســکن در سامانه املاک و مستغلات کشور ثبت شده که 
در مقایســه با ماه مشابه سال گذشته 73.7 درصد کاهش 
یافته اســت. در مردادماه 97 تعداد قردادهای صحیح ثبت 

شده مسکن 11 هزار و 154 فقره بود.
گفتنــی اســت بر اســاس اطلاعات بدســت آمده از 
سرشماری های 1390 و 1395، بیش از 70 درصد تقاضاهای 
خرید مســکن، تقاضاهای سرمایه ای است. به این معنا که 
خرید خانه به قصد اســتفاده انجام نشــده و کسب سود و 

سرمایه گذاری علت تقاضا است.
تغییــر جنس بازار مســکن از بازار مصرفــی به بازار 

ســرمایه ای موجب شده تا مشــابه بازار ارز و سکه، شاهد 
هجوم سوداگران و سفته بازان به این بازار باشیم. این فعالیت 
گسترده دلالان، در نهایت منجر به نابه سامانی های فراوانی در 
بازار مسکن شد که در این شرایط، لزوم مبارزه با سوداگری 

بیش از پیش حس می شود.
به طور کلی یک از سیاست های مورد استفاده دولت ها 
در دنیا برای مقابله با ســوداگری، اســتفاده از مالیات های 
تنظیمی است. اجرای سیاســت  مالیاتی های تنظیمی در 
بازار مســکن، با توجه به افزایش هزینه های سوداگری در 
این بازار، منجر به کنترل سوداگری و نیز کمک به افزایش 
تولید و عرضة پایدار واحد مســکونی خواهد شد. در همین 

راستا مالیات بر عایدی سرمایه و مالیات بر خانه های خالی 
دو ابزاری است که دولت می تواند با استفاده از آنها مانع این 
شود که سوداگران بیش از این خون مردم را در شیشه کنند.
متاســفانه در سال 1392، عباس آخوندی، وزیر سابق 
راه و شهرسازی در ارتباط با اخذ مالیات بر عایدی سرمایه، 
بیان کرد: »ما مخالف مالیات بر عایدی ســرمایه هستیم. 
چون اگر بر سرمایه، مالیات قرار داده شود سرمایه گذاری را 
تهدید کرده ایم و به معنای مخالفت با سرمایه گذاری است. 

با هر تهدید سرمایه گذاری مخالفت می کنم«.
یکی دیگر از مشکلات بازار مسکن، عدم تناسب عرضه 
و تقاضا اســت. برای حل این مشکل، نیاز است، سالانه دو 
میلیون واحد مسکونی تا سال 1405 ساخته شود. از ابتدای 
دولت تدبیر و امید، تولید مسکن که در دولت قبلی با طرح 
مســکن مهر قوت گرفته بود، وارد فضای رکود شدید شد. 
عباس آخوندی در این زمینه یعنی نساختن خانه برای مردم 
نقش جدی داشت و طی اظهار نظر هایی بارها به نساختن 
مســکن اعتراف و به آن افتخار کرد. پس از گذشت شش 
ســال از عمر دولت و با آغاز وزارت محمد اسلامی، دولت 
طرح اقدام ملی مســکن را برای ساخت 400هزار واحد تا 

پایان سال 1400معرفی کرده است.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل ذوب  آهن اصفهان با اشــاره به این که 
ایران به جمع کشورهای تولیدکننده درهای فلکسیبل 
سلول های باتری کک سازی پیوست گفت: بومی سازی 
طراحی و فناوری ســاخت این درها از خروج هفت 

میلیون و 5۰۰ هزار دلار ارز جلوگیری می کند.
منصور یزدانی زاده در گفت و گو با خبرنگاران گفت: پیش 
از این طراحی و ساخت این درها توسط چند کشور خارجی 

انجام می شد اما با تلاش متخصصان ذوب  آهنی، این فناوری 
پس از یک سال کار تحقیقاتی داخلی شد.

وی با بیــان این که با طراحی این درها گام بلندی در 
راستای حذف آلاینده های زیست  محیطی برداشته می شود 
افزود: سالانه یک میلیون و 200 هزار تن کک در ذوب  آهن 
اصفهان تولید می شود که با به روزرسانی تجهیزات باتری ها، 
عــلاوه بر حذف آلاینده های زیســت محیطی، کیفیت این 

محصول هم افزایش پیدا می کند.

وی با اشــاره بــه این که چهــار پروژه بــرای حذف 
آلاینده های زیســت محیطی در بخش کک ســازی مد نظر 
اســت، افزود: تنظیم رژیم هیدرولیکــی و گرمایی باتری، 
طراحی، ساخت و اجرای درهای سلول های باتری به شکل 
فلکسیبل، تعویض ســامانه های تمیزکننده در سلول های 
باتــری و تکمیل طرح های نیمه  تمام باتری کک ســازی از 
جمله این پروژه هاســت. مدیرعامــل ذوب  آهن اصفهان با 
اشــاره به اهمیت بومی ســازی دانش طراحی و ساخت این  

درها، گفت: با بومی ســازی دانش ســاخت این درها، ایران 
 به جمع معدود کشــورهای دنیا پیوســت که از این دانش 

برخوردار هستند.
یزدی زاده گفت: جلوگیری از شکستن درهای سلول های 
باتری، خسارت وارد نشدن به ماشین  آلات باتری کک سازی، 
جلوگیری از ریزش قطران از اطراف درها، تسهیل در تعمیر 
و نگهداری درهای موجــود و کاهش تنش های حرارتی از 

مهم ترین مزایای اجرای این پروژه است.

رئیس  بنیاد مستضعفان خبر داد

اهدای84هزارتنسیمانبهمناطقسیلزده

مدیرعامل ذوب  آهن اصفهان:

ایرانبهجمعکشورهایتولیدکنندهدرهایفلکسیبلسلولهایباتریککسازیپیوست


